
Başkan  Gümrükçüoğlu’ndan
Trabzonspor  için  kampanya
önerisi

thi  –  Trabzon  Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Orhan Fevzi
Gümrükçüoğlu,  Trabzonspor’un
ekonomik  sorunlarının
aşılabilmesi  için  kampanya
başlatılması önerisinde bulundu.
Trabzonspor  Başkanı  Ahmet
Ağaoğlu’nun  önderliğinde  Şenol

Güneş  Spor  Kompleksinde  düzenlenen  tanışma  ve  istişare
toplantısında katılımcılara seslenen Gümrükçüoğlu, “4 milyon
Trabzonlu var. Trabzonspor’a 50 bin kişi 10’ar bin TL verse
500 trilyon eder. Bu kampanyayı artık başlatalım” dedi.

Konuşmasında  Trabzonspor’un  hizmetkârı  olmaktan  şeref
duyduklarını  kaydeden  Gümrükçüoğlu  şunları  söyledi:
“Trabzonspor’un hizmetkarı olmaktan şeref duyarız, bunu vazife
biliriz. Yaptığımızı söylemek bize zul olur. Hiçbir zaman hiç
belediye başkanı da bunu söylememiştir. Sayın Başkanımız Ahmet
Ağaoğlu beyle ve yönetici arkadaşlarıyla birkaç defa bir araya
gelmek nasip oldu. Çok çeşitli atılımlar üzerine konuşuldu ve
yine de konuşulamaya devam edilecek. Bizim imza atabileceğimiz
ne varsa her zaman olduğu gibi bundan sonra da atmaya devam
edeceğiz. Ama burada onların (yönetimin) iznine sığınarak, bu
hazirunun huzurunda şunu söylemeyi vazife bildim: Konuştuk,
görüştük,  önemli  bir  ekonomik  dar  boğazımız  var.  Hayretin
Hacısalihoğlu Asbaşkanımız bugüne kadar görülmeyen önemli bir
darboğazın büyük problem oluşturmaya aday olduğunu da defaten
anlattı. Sayın Bakanımız söyledi: Dedi ki bir büyük kulüp
birkaç  sene  önce  bir  kampanya  yaptı.  Belki  hedeflediği
başarıyla ulaşamadı da yarısına ulaştı. Bizde bir kampanya
başlatalım. Ticaret ve Sanayi Odamız, meslek kuruluşlarımız,
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sivil  toplum  kuruluşlarımız  ‘hayde  bakalım’  diyelim.  Ben
Büyükşehir Belediyesi olarak bütün bilbordlarımı köprülerimizi
ayağa kaldırırım. Bu işin tanıtımını duyurusunu yaparım. Bizim
paraya mı ihtiyacımız var? Diyeceğiz ki ‘hadi bakanlım görelim
herkesi.’  Dolaşacağız,  bundan  sonuç  alacağımıza  inanıyorum.
Sayın Başkanımızın (Ağaoğlu) söyledikleri bana güven telkin
ediyor. Hesabını kitabını yaparak adım atacaklarına çok iyi
inanıyorum.  Dolayısıyla  böyle  bir  kampanyayı  yapmak  ve
başlatmak lazım. Ben vereyim 3-5 ay maaşımı oraya. 50 bin kişi
10’ar bin TL verirse 500 trilyon eder. Trabzon’un nufusu 780
bin, Trabzonlu olan insan sayısı 4 milyon. 50 bin kişi 10’ar
bin TL verirse 500 trilyon eder. Köydeki Fatma Teyzem 10 TL
verir, Faruk abi 50 bin TL verir mesela… Bu kampanya başlasın.
Ben  maaşımı  veremeye  hazırım.  Onun  dışında  daha  ne  temin
edebiliyorsam  ederim.  Bu  kampanyayı  artık  başlatalım,  öbür
taraftan  temin  edilebilecek  kaynaklar  içinde  gece  gündüz
uğraşalım. Gerisini Sayın Başkanımızın ve yönetiminin çok iyi
yöneteceğine çok büyük bir ümidim var.”


